
Ter behandeling in de vergadering van de
Statencommissie Cultuur en Welzijn van
27 februari 2002

Aan:
de heer A.J. Gaasbeek

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen, 30 januari 2002
Ons kenmerk 5/6.17/2001011909
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 29 van het Reglement van orde inzake
apotheekhoudende huisartsen

Geachte heer Gaasbeek,

In uw brief van 13 december 2001 stelt u vragen over de positie van en het beleid
rond apotheekhoudende huisartsen. Wij delen uw zorgen over de medische en farma-
ceutische zorg op het platteland.
Wij zijn op de hoogte van de beleidswijziging die het kabinet in procedure heeft ge-
bracht aangaande de positie van apotheekhoudende huisartsen. Deze beleidswijzi-
ging wordt ingegeven door Europese regelgeving inzake het scheiden van de handel
in geneesmiddelen en het leveren van medische zorg. De lidstaten kunnen zich niet
aan deze regelgeving onttrekken en dienen deze te implementeren in hun nationale
wetgeving.

Na deze inleiding gaan wij nog kort in op uw concrete vragen.

Vraag 1
Bent u het met mij eens dat de apotheekhoudende huisarts voor ons Drentse platte-
land van essentieel belang is en dat wij moeten zorg dragen - voorzover dat in ons
vermogen ligt - de huidige situatie te bestendigen?

Antwoord
Wij vinden dat het instituut "huisarts" een essentiële voorziening is voor het
Drentse platteland. Recente ontwikkelingen laten zien dat er ook andere
mogelijkheden zijn om een goede geneesmiddelenvoorziening op het plat-
teland te garanderen, zoals onder andere uitdeelposten en bezorgdiensten.
Een mogelijkheid die de minister van volksgezondheid, welzijn en sport aan-
geeft ter versterking van de positie van huisartsen op het platteland, is een
zodanige tariefdifferentiatie dat deze huisartsen voor een gezonde exploita-
tie van hun praktijk geen eigen apotheek meer nodig hebben.
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Vraag 2
Bent u bereid om op dat terrein initiatieven te ontwikkelen? Zo ja, welke initiatieven
zouden dat kunnen zijn, of op welke andere wijzen kunnen wij ons inzetten om ge-
noemde risico's weg te nemen?

Antwoord
Er zijn in IPO-verband reeds initiatieven genomen (zie bijlage 1).

Vraag 3
Beschouwt u het als een goede ontwikkeling dat op het Drentse platteland medische
centra ontstaan?

Antwoord
Ja.

Vraag 4
Zo ja, ziet u - behalve de onder 1 en 2 genoemde zaken - nog andere mogelijkheden
om bovengeschetste ontwikkeling te stimuleren?

Antwoord
In ons planologisch beleid zullen wij (wijziging van) bestemmingsplannen
met de mogelijkheid voor vestiging van een medisch of multifunctioneel
centrum, positief benaderen. Waar dat mogelijk is zullen wij ook trachten
(gevestigde) apothekers bij de totstandkoming van dergelijke centra te be-
trekken.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

J.Th. Imholz, wnd. griffier H. Weggemans, wnd. voorzitter

Bijlage(n):
md/coll.










